

Title (en)

FOLLICLE ASPIRATION/FLUSHING NEEDLES.

Title (de)

NADELN ZUM AUSSPÜLEN UND ANSAUGEN VON EIZELLEN.

Title (fr)

POINTEAUX DE CHASSE/ASPIRATION DE FOLLICULES.

Publication

EP 0221961 A1 19870520 (EN)

Application

EP 86903145 A 19860523

Priority

AU 72785 A 19850524

Abstract (en)

[origin: WO8606968A1] A needle for use in follicle aspiration/flushing procedures comprising a pair of tubular metal elements (11, 12) formed integral with each other or bonded together, one having a diameter substantially smaller than the other, one end of each of the elements (11, 12) being sharpened to a bevel point and the other end of each element (11, 12) being adapted to be connected to a delivery or suction line (13, 14).

Abstract (fr)

Pointeaux destinés à être utilisés dans les opérations de chasse/aspiration de follicules et comprenant une paire d'éléments métalliques tubulaires (11, 12) solidaires ou joints l'un à l'autre et dont l'un a un diamètre sensiblement inférieur à l'autre, une extrémité de chaque élément (11, 12) étant affilée en biseau et l'autre extrémité de chaque élément (11, 12) étant conçue pour être reliée à une ligne de décharge ou de succion (13, 14).

IPC 1-7

A61M 5/32; A61M 25/00; A61B 17/42

IPC 8 full level

A61B 17/435 (2006.01); **A61D 19/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61B 17/435 (2013.01); **A61D 19/04** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8606968A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8606968 A1 19861204; EP 0221961 A1 19870520

DOCDB simple family (application)

AU 8600147 W 19860523; EP 86903145 A 19860523